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摘要 ‘霞晖8 号’是以‘朝晖’为母本，‘瑞光18 号’为父本杂交育成的晚熟桃新品种。花蔷薇 
型，有花粉，自花结实，丰产稳产。果实圆形，平均单果质量246 g，大果390 g；成熟时果面80%以上 
着红色，外观美丽；果肉白色，硬溶质，风味甜香，可溶性固形物含量13.4%，可溶性糖10.15%，可滴 
定酸0.21%，粘核。在南京地区8 月上中旬成熟，果实生育期132 d。
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Abstract： ‘Xiahui 8’is a new late-ripening peach cultivar which is derived from the cross of 
‘Zhaohui’and‘Ruiguang 18’. The flower is showy with much pollen. It’s self-fruitful and the yield is 
high and stable. The fruit shape is round，the average weight is 246 g，and the biggest one is 390 g. More 
than 80% of the fruit surface is covered by red color. The flesh is white，melting，sweet，with 13.4% 
soluble solids content，10.15% soluble sugar content and 0.21% titratable acid content. The stone is cling. 
It ripens in early-mid August in Nanjing，and the fruit development period is about 132 d. 
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